
Referat fra FAU- møte Orkanger barneskole mandag 3. Desember kl. 18.00 

 

Tilstede: Trude Rostad – 1. trinn, Richard Wold – 2. trinn, Reidun Hestnes – 2. trinn, Jenny 

Bach – 3. trinn vara, Hanne Mette Romundstad – 4. trinn, Anne Hestnes – 5. trinn, Kristin 

Lerånn - 6. trinn, Ragnhild Falch – 6. trinn, Roger Schei – 7. trinn, Frode Gjengaar – rektor. 

 

Saksliste:  
1. Trafikkaksjonen 

Gikk bra. Ungdomsskoleelever hjalp til. Litt få reflekser, 200 stk.  Gjerne ca. 400 reflekser til 

neste gang. Mye trafikk. Politiet var med.  

 

2. Besteforeldre i skolegården  

Tidligere rektor, Lars Ivar Jensen er litt skeptisk. Må ha noen rammer rundt det. 

Kvalitetssikre. Rektor Frode G tar opp tråden med han.  

 

3. Inneklima 

Blir fort tett og fuktig inne i skapene. Gjelder 2.  -4. trinn. Renhold tar en skikkelig rengjøring 

om sommeren. Men da må skapene være tømt. FAU - leder snakker med vaktmester om det 

lar seg gjøre å heve skapene.  

 

4. Belysning på skoleveien 

FAU har hatt en kartlegging over hvor det er manglende belysning tidligere. Det har vært 

oppgradering med led - belysning oppover retning Skogveien  - Hovsbakkveien. Ingen lys ved 

Storåsfeltet. Saken tas opp i neste SU. 

 

5. Sykling til og fra skolen 

Skolen kan ikke si at elevene ikke har lov til å sykle til skolen. På slutten av 4. trinn får de et 

«sertifikat» på sykling av lokalt politi. Trygg trafikk anbefaler sykling til og fra skolen fra 5. 

trinn. Noen er litt små som sykler til skolen. De har ikke utviklet sidesyn og er ikke like 

observant når det skjer flere ting på en gang. FAU og skolen anbefaler å følge anbefalingene. 

Hvis yngre elever skal sykle til skolen anbefales følge av en voksen.  

 

6. Søknad om støtte til oppgradering av ballflata på småskolegården 

Det har vært sendt søknad om stønad til ballbingeprosjekt. Målet er å utnytte området bedre 

ved småskolen retning mot ungdomsskolen. Planen er å få til 4 baner med mål og 

basketballkurver. Kostnaden for asfaltering er på ca. 150.000 kroner. Det skal settes opp høye 

trerammer/ nett mot ungdomsskolen. Totalsum: 300.000 kroner for baner, utstyr og asfalt. 

Rektor ønsker at FAU støtter med ca. 20.000 kroner. FAU er positive til det. Kommunalt 



fond, spillemidler, andre lag og dugnad dekker resten. FAU - leder sjekker opp budsjettet til 

FAU til neste møte. 

 

7. Foreldreundersøkelsen 

Rektor har sendt ut undersøkelsen på epost. Håper så mange som mulig tar seg tid og besvarer 

undersøkelsen. Det trinnet som har høyest svarprosent premieres med 1500 kroner til 

klassekassen. Frist 11. desember. Elevundersøkelse på 5 – 7 trinn gjennomføres også før jul. 

Klassekontakter/ FAU og rektor sender ut påminnelse. Foreldreundersøkelsen er viktig for 

skolens utviklingsarbeid.  

 

8.  Eventuelt  

a. Klokken i skolegården er feil. Rektor snakker med vaktmester. 

b. Uoversiktlig kryss – Erik Årviksvei v blomsterbutikken. Teknisk v/ Lillery har blitt 

kontaktet og FAU avventer svar.  

c. Svømmehall – skolen håper de får være med å bestemme hva den skal brukes til på sikt.  

d. Stort ønske om å asfaltere skolegården.  

 

Referent Jenny Bach 


